
 

 

 

Aan college van B&W 

Zwolle, 4 juli 2014 

Betreft : overlast van het sportveld aan de goertjesweg 

 

Geacht college, 

Van bewoners aan de weteringkade hebben wij gehoord dat er regelmatig overlast 

wordt ervaren van het sportveld aan de goertjesweg. De bewoners hebben contact 

gehad met een medewerker van toezicht & handhaving. Deze zou gaan bekijken wat 

er gedaan zou kunnen worden maar tot op heden is de situatie niet veranderd. 

 

De PvdA heeft daarom de volgende vragen 

1. Is het college op de hoogte van de ervaren overlast voor bewoners aan de 

weteringkade door de voetbalvereniging aan de goertjesweg? 

2. Kunt u aangeven waardoor die overlast wordt veroorzaakt en hoe die overlast 

verminderd of bij voorkeur weggenomen kan worden. 

 

Namens de fractie van de Partij van de Arbeid, 

 

Eefke Meijerink 

 


